

美国国务院

向美国兵役登记局登记义务的通知



注意

如果你在进入美国时是年满 18 周岁至 26 周岁的男性青年，你必须在进入美国后的 30 天内向美国兵役登记局注册登记。如果你符合要求，请尽快登记。你不能在年满 26 周岁后登记。此登记是为了在需要紧急武装动员时征招士兵服兵役。目前不需要服兵役。

请到你当地最近的美国邮局索要一份登记表。按要求填好表格后交给邮局工作人员。你应该在 90 天内收到由美国兵役登记局寄出的确认登记的明信片。如果你在 90 天内没有收到美国兵役登记局的任何邮件，你必须直接联系美国兵役局以确认你的登记情况。你可以通过下面的电话号码联系美国兵役登记局。

在美国，没有按规定向美国兵役登记局登记属于严重违法行为。违者将处以最高 5 年的监禁以及高达 25 万美金罚款。此外，还可能因此导致不能任职于政府部门；不能申请大学助学金；不能获得工作培训福利以及日后不能成功申请入籍。

请在你入境美国后致电 **709-688-6888** 以了解更多有关美国兵役登记信息。

你在下面的签名将作为证据证明你明白你有向美国兵役登记局登记的义务，并且明白如果没有依法登记所带来的严重后果。

声明

我在此声明，我已收到此通知，阅读且了解所写的内容。我明白如不遵守是违法行为并会处以监禁及/或罚款。

姓名（印刷体）

证人（印刷体）

签名

证人签名

职称

日期（月-日-年）

DS-1810 该表背面是用申请人原籍国家/地区的语言的翻译文本。表格原件保留于申请人移民档案。申请人将留一份复印件。



U. S. Department of State

**NOTICE OF DUTY TO REGISTER WITH U.S.
SELECTIVE SERVICE SYSTEM**

ATTENTION

If you are a man and are between 18 and 26 years old when you enter the United States, you must register with the U.S. Selective Service System within 30 days after you enter the United States. If you are required to register, do so promptly. You cannot register after you reach age 26. Registration is for conscription into military service in an emergency mobilization of the armed forces. There is no conscription at this time.

To register, go to the nearest United States Post Office, obtain a registration form, fill in the information requested and hand the completed form to the postal clerk. Within 90 days you should receive a Registration Acknowledgement postcard from Selective Service. If you do not hear from Selective Service within this period, it is important that you contact Selective Service to verify your registration status. You may use the telephone number listed below for this purpose.

Failure to register with the Selective Service System is a serious crime in the United States, punishable by imprisonment for up to 5 years and a fine of not more than \$250,000. In addition, you may be denied employment with the Federal Government and you may be denied financial aid for college education, and job training benefits. You may also be denied U.S. citizenship if you later apply for naturalization.

For more information about Selective Service registration after you enter the United States call 709-688-6888.

Your signature below acknowledges receipt of this notice, which is evidence that you were notified of your duty to register with Selective Service, and that you understand the seriousness of a failure to register according to the law.

ACKNOWLEDGEMENT

I hereby state that I received a copy of this notice, that I have read and understand what is required, and I understand that failure to comply with its requirements is a criminal act punishable by imprisonment and/or a fine.

Print Name

Witnessed by (Print Name)

Signature

Witness Signature

Title

Date (mm-dd-yyyy)

This form should be printed on the reverse side in the vernacular of the country from which the alien is leaving. Place the original in the alien's INS file. Give a copy to the alien.